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Kontakt - Frågor?
 
Kontaktuppgifter hittas på  
www.svenskdiscgolf.se

Det går också bra och kontakta 
oss via Facebook 
www. facebook.com/SvenskDiscgolf
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FÖRSLAG TILL 
FÖREDRAG-
NINGSLISTA



4

Förslag till föredragningslista

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE
 
§ 2 FASTSTÄLLANDE AV RÖSTLÄNGD
 
§ 3 VAL AV MÖTESORDFÖRANDE
 
§ 4 VAL AV MÖTESSEKRETERARE
 
§ 5 VAL AV TVÅ JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE
 
§ 6 FRÅGA OM KALLELSE TILL MÖTET HAR SKETT I DEN
ORDNING 2 KAP §1 FÖRESKRIVER.
 
§ 7 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA
 
§ 8 STYRELSENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE
 
§ 9 REVISORERNAS BERÄTTELSER.
 
§ 10 FRÅGA OM STYRELSENS ANSVARSFRIHET.
 
§ 11 FASTSTÄLLA ÅRSAVGIFTEN FÖR 2025
 
§ 12 MOTIONER OCH PROPOSITIONER
-Proposition Inträde i EDGF
 
§ 13 FASTSTÄLLA VERKSAMHETSPLAN OCH BUDGET FÖR
DET KOMMANDE VERKSAMHETSÅRET.
 
§ 14 VAL
a) Två ledamöter på 2 år
b) Tre personer till valberedning på 1 år
c) Revisor på 1 år
d) Verksamhetsrevisor på 1 år
 
§ 15 AVSLUTNING
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VERKSAMHETS-
BERÄTTELSE
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Förbundet - Styrelse och arbetsgrupper
 

Förbundet - Anställda

Styrelse 
Fredrik Wihlborg (Linköping) - Ordförande
Linda Emanuelsson (Göteborg) - Vice ordförande
Johan Wiberg (Höganäs) - Kassör 
John Hall Määttä (Piteå) - Ledamot
Josefin Hallström - Lämnade styrelsen i april 

Landslag 
Christer Christiansson (Göteborg) - Förbundskapten 
(Tillträdde under maj) 
David Swärd (Västervik)- Förbundskapten (lämnade 
uppdraget i maj) 
Johan Sleman (Uppsala) - Tränare/Fysio 
Mattias Nilsson (Falköping) - Administratör 
 

Tävlingsgrupp 
Hanna Jansson (Hofors) 
Linda Emanuelsson (Göteborg) 
Nicke Nyman (Umeå) 
Peter Bygde (Stockholm) 
Stefan Swärd (Västervik) 
Fredrik Wihlborg (Linköping)

Projektanställda 50% 
Fredrik Wihlborg - Tävlings- & utbildningsansvarig 
Mattias Nilsson - Verksamhetsutvecklare 
 
Övrig personal 
Tomas Burvall - Kansli, Avlönas av Svenska Frisbeesportförbundet 
Peter Lundmark - Kansli,  Avlönas av Svenska Frisbeesportförbundet 
 

Förbundet i siffror - Tillväxt 
 
Vi fortsätter att växa i antal förening. Men medlemstillväxten i dessa har stannat av något. 
Vi ser fortfarande en ökning men förbundet bör hålla lite koll på hur man mår ute i förening-
arna efter senaste årens boom och den eventuella minskning av medlemmar vissa föreningar 
upplever.  
 
Att vi fortsätter och öka så kraftigt i antal föreningar är något förvånande men troligtvis en 
resultat av att det fortfarande byggs nya banor på platser som tidigare saknat discgolf i sin 
närhet. 
 
Att våra föreningar inte ökar i antal medlemmar i lika stor mängd som tidigare är enligt prog-
nos. Delvis beror det på att en del av spelarna som kom in under pandemin nu har hittat 
tillbaka till sina tidigare aktiviteter. Utmaningen för förbundet och våra föreningar kommande 
år är att föröka hålla uppe våra aktiviteter och intresset för discgolfen som idrott.  
 
 
Antal klubbar 153 (+16 jämfört med 2022)
Antal medlemmar hos klubbarna som valt discgolf som aktivitet 
9752 (+648 jämfört med 2022) 
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Några ord från styrelsen... 
 

Styrelsearbetet har under året fungerat bra trots att vi bara varit fyra personer i 
styrelsen större delen av året. Kort efter årsmötet valde en av våra ledamöter, Jose-
fin Hallström att, på grund av personliga skäl, avgå från sitt uppdrag. Vi gav valbe-
redningen i uppdrag att försöka hitta en ersättare men det var lättare sagt än gjort. 
Väldigt få problem har dykt upp under året och det som dykt upp har primärt lösts 
via diskussioner på Messenger.
 
Något som vi varit sämre på som vi vill förbättra under 2024 är protokollförda 
möten. Tidigare har vi mest diskuterat och fattat beslut via Messenger. Nu ändrar vi 
på med att ha minst ett protokollfört möte i månaden som kommer läggas upp på 
hemsidan så ni kan ta del av vad som händer i verksamheten.
 
Vi blev arbetsgivare för två projektanställda under året. Dessa har jobbat på med 
sina projekt och styrelsen har godkänt och kommit med synpunkter kring arbetet 
under årets gång.
 
 

Ekonomi 

Vi har i flera år nu haft en sund och god ekonomi där förbundets egen kassa stadig 
fyllts på. 2023 beräknade vi ett tuffare år än tidigare med två anställda på halvtid. 
Men som ni kan se nedan blev det ett positivt resultat även i år.
 
En bidragande faktor var att Svenska Frisbeeförbundet fick mer pengar än vad vi 
räknat på. En annan att vi som regel sätter en väldigt defensiv budget där vi aktivt 
sätter intäkter på minimum och tar i när det gäller utgifterna.
 
Våra anställda har såklart påverkat ekonomin. Verksamhetsutvecklaren i sitt arbete 
lyckades dra in mer projekt och pengar i verksamheten samtidigt som Tävlingsan-
svarig hittade sätt att hålla nere kostnaderna under året.

Landslag - 2023 ett EM år. Och vilket EM…! 

Landslagsperioden är från September till September därav har vi haft lite olika spe-
lare  i landslaget under 2023.

Delar av landslaget, vårt talang- & utvecklingslandslag rivstartade året med andra 
samarbetslägret tillsammans med det finska förbundet. Den här gången ägde 
lägret rum på Bosön i Sverige. Samarbetet breddar kompetensen bland ledare och 
tränare i båda länder. Precis som första lägret fokuserade man mycket på de fysiska 
delarna kring kastningen samt gruppdynamik och det mentala (där man tex fick 
bada isvak för att träna på andning och övervinna rädslor). 



8

Och precis innan jul ägde tredje lägret 
rum där fokus mer låg på kastning och 
det mentala. Denna gång i Finland. Vi 
känner att dessa läger fortfarande ger 
resultat. Mycket handlar om att skapa 
gruppdynamik och kontakter inför spel 
utanför Sveriges gränser. Vänskap mel-
lan nationerna skapar en trygghet som 
gör det lättare för våra spelare att tävla 
internationellt.

Att den svenska gruppen och samman-
hållningen är stark var också något som 
märktes tydligt under EM.

Spelarna som representerade Sverige 
under 2023 

Truppen 2022-2023

OPEN
Linus Carlsson
Max Regitnig
Josef Berg
Simon Kappling
Henric Hagman
Dennis Augustsson
Carl Falk
Isak Andersson
Tobias Söderqvist
Gustav Dahlén
Hugo Fröjdlund
Henrik Johansen
Peder Boberg
Hanna Jansson
Elina Rydberg
Josefine Johansson
Matilda Ringbom
Amanda Lennartsson
Ruth Schlissel
Jenny Larsson

MASTER
Anders Swärd
Emil Dahlgren
Kristian Bengtsson
Henrik Wahlman
Camilla Jernberg
Pia Andersson
Jonas Hälleblad
Tomas Svahn
Åke Wallbäcks
Johan Ålund
Christer Christiansson
Richard Kappling
Fredrik Granåsen
Per Gylle
Mats Strömgren
Hasse Tegebäck
Olle Samuelsson

JUNIOR
Hjalmar Fredriksson
Ville Parpala
Max Ringbom
Sam Sonnerfeldt
Julia Backlund

Truppen 2023-2024

OPEN
Carl Falk
Dennis Augustsson
Elvis Eriksson Sveiven
Gustav Dahlén
Henric Hagman
Hugo Fröjdlund
Josef Berg
Linus Carlsson
Max Ringbom
Simon Kappling
Ture Valtonen 
Amanda Lennartsson
Elina Rydberg
Elina Wilnerzon
Ella Tejler
Hanna Jansson
Jenny Larsson
Josefine Johansson
Kajsa Wahl
Matilda Ringbom
Ruth Schlissel 

MASTER
Anders Swärd
Emil Dahlgren
Hasse Tegebäck
Johan Ålund
Jonas Hälleblad
Markus Källström
Peter Bygde
Pia Andersson
Richard Kappling

JUNIOR
Arvid Håkansson
Axel Wernborg
Elmer Furustig
Hjalmar Fredriksson
Holger Håkansson
Ville Parpala 
Julia Backlund
Julia Fors 
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Förändringar på förbundskaptenspo-
sitionen

2023 inledes med David Swärd på för-
bundskaptenspositionen. David hade 
börjat bygga EM-truppen och tagit ut 
några spelare. Men i början av maj kän-
de David att det blev för mycket på sitt 
ordinarie jobb och på hemmafronten 
så han behövde se över sina åtaganden 
utanför det absolut viktigaste och valde 
med det att avgå.
Vi utannonserade då att förbundet sökte 
en ny förbundskapten på våra sociala 
medier samt hemsida och fick relativt 
snabbt napp i Christer Christiansson 
som tog över jobbet i slutet av samma 
månad.

Christers första uppgift var att skapa sig 
en bild över hur EM funkar med uttag-
ningarna, ta ut de sista spelarna. Långt 
ifrån en mjukstart. Men resultatet när vi 
summerar årets EM gjorde det helt klart 
värt det, den första spelaren Christer tog 
ut var nämligen Dennis.

Sveriges hela EM-trupp 2023

MPO
Linus Carlsson
Dennis Augustsson
Hugo Fröjdlund
Gustav Dahlén
Josef Berg
Henric Hagman

FPO
Hanna Jansson
Amanda Lennartsson
Jenny Larsson

Junior - MPO
Axel Wernborg
Ville Parpala
Hjalmar Fredriksson
Elliot Jonsson
Sam Sonnerfeldt

Junior - FPO
Julia Backlund

Women’s Pro 40+
Camilla Jernberg
Pia Andersson

Mixed Pro 40+
Anders Swärd
Markus Källström
Henrik Wahlman
Emil Dahlgren

Mixed Pro 50+
Åke Wallbäcks
Jonas Hälleblad
Raimo Werme
Johan Ålund

Mixed Pro 55+
Christer Christiansson (togs ut av David Swärd 
innan han lämnade sitt uppdrag)
Per Gylle
Richard Kappling

Mixed Pro 60+
Hans Tegebäck

Mixed Pro 65+
Olle Samuelsson
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EM en framgångssaga.

Europamästerskapen spelades för juniorer, MPO och FPO i Tallinn, Estland och för 
åldersklasserna (master) spelades det i Szarvas, Ungern.

Om vi börjar med masters så skickade vi en rutinerad trupp där flera av spelarna 
spelat mästerskap tidigare. Och helt ärligt hade vi väl rätt höga förväntningar. Och 
truppen levde helt klart upp det dessa.
Totalt åkte Sverige hem från Ungern med 6 medaljer i masterklasserna.

Guld
Anders Swärd (Mixed Pro 40+)
Jonas Hälleblad (Mixed Pro 50+)
Hans Tegebäck (Mixed Pro 60+)
Johan Ålund & Åke Wallbäcks (Dubbel)

Silver
Richard Kappling  (Mixed Pro 55+)

Brons
Johan Ålund  (Mixed Pro 50+)

Vad hände egentligen Dennis Augustsson?

Senast en svensk vann EM-guld i den öppna klassen (MPO) var 2010 då Jesper 
Lundmark, Skellefteå fick ställa sig högst upp. Nu 13 år senare hände det igen! 
Dennis Augustsson(21 år) normalt tävlandes för YMER Frisbee Borås, Europamästa-
re i discgolf.

Dennis Augustsson som även vann SM-guld under 2023 åkte till Tallinn, Estland 
med en bra form och känsla i kroppen. Och vilken form, redan under första dagen 
visade Dennis klass och gjorde en av de absolut bästa rundorna som spelats på ett 
EM, hela 12 kast under par. Första rundan följdes sedan upp med en nästan lika 
bra andrarunda, 11 kast under par. Inför 3:e varvet hade Dennis en ledning på hela 
7 kast. Under den 3:e och näst sista rundan kunde Augustsson inte riktigt fortsätta 
med spel på samma väldigt höga nivå men fortfarande tillräckligt bra (3 under par) 
för att gå in i 4:e och sista dagens spel med en ledning på 5 kast.

Dennis visade på ett lugn och ett stabilt spel helt utan några tendenser till att vara 
nervös och spänd under sista dagens finalrunda. Han började rundan med 6(!) raka 
birdes.
Och efter finalens 18 hål kunde Augustsson sträcka händerna i luften som vår nya 
Europamästare! Med en segermarginal på hela 10 kast och en finalrunda på 11 
under par.

Bästa svenska blev Hanna Jansson, Hofors, på 13:e plats. Ett resultat som ligger i 
nivån med vad landslagsledningen hade för förväntningar. De svenska damerna är 
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fortfarande nya och orutinerade när det kommer till tävlingar i dessa större inter-
nationella sammanhang . Men vi ser att det finns något här bland de svenska FPO 
spelarna som troligtvis kommer ge utdelning i framtiden. Hanna var med och slogs 
om 3:e platsen halva tävlingen.

Och i dubbel-EM fortsatte framgångarna med både Guld genom Josef Berg och 
Linus Carlsson samt ett Silver genom Hugo Fröjdlund och Gustav Dahlén. 
 
På EM 2021 tog Sverige 4 medaljer. Målet för 2023 var 2 Guld och totalt 8 medaljer 
vilket införlivades (4 guld, 1 silver, 1 brons samt 2 guld i pargolf och brons i pargolf, 
dvs 6 guld och totalt 9 medaljer).

Så när vi summerar landslagsåret 2023 så gör vi det med glädje och en tro på 
framtiden.  Landslagsledningen har utmaningar att skapa bra och anpassade för-
utsättningar för spelare i alla våra landslag men med 2023 i ryggen så går man in i 
framtiden med en positiv känsla för att detta är början på något ännu bättre.

Hemsida, Media & Kommunikation (sociala medier) 

Våra främsta kommunikationskanaler är fortfarande hemsidan och sociala medier. 
Under 2023 har vi jobbat med regelbundna mindre uppdateringar kring verksam-
heten vilket känns som något som har varit uppskattat.  
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Hemsidan har vi fortsatt att se över och lagt in ny och uppdaterad information. 
Under december testade vi för första gången att publicera en Julkalender. 
Varje dag mellan 1:a och 24:e december kom vi ut med en nyhet kring året som 
har gått eller en för 2024. Ett roligt sätt att dela med oss av information kring regler, 
tävlingar mm. Till utvärderingen tar vi dock med oss att viss information försvinner i 
flödet med så täta uppdateringar, sociala plattformarna nedprioriterar inläggen så 
dom visas inte för lika många.. Så om vi fortsätter 2024 så ska vi se över vilka bud-
skap vi vill ha med.  
 

Policy för sociala medier. 
I slutet av 2023 tog vi även fram en policy kring hur vi jobbar med sociala medier 
och vad som kan vara bra att tänka på för de som jobbar inom förbundet. 
Policyn är publicerad på hemsidan och är även fri för våra medlemsföreningar att 
kopiera, anpassa och använda i sin egna verksamhet. Tanken med dokumentet är 
att göra det tydligare kring hur vi i förbundet kommunicerar och var man som med-
lem kan förvänta sig att information kring verksamheten hamnar. 
 
 

Tävlingsverksamhet 

I år satsade vi stort på att få ordning på förbundets tävlingsverksamhet. I många 
år har kvaliteten varit för ojämn. En tävling har känts som ett påkostat evenemang 
och en annan har känts som en veckogolf med lite fler spelare. Och det är inte så 
konstigt att det varit så eftersom det har varit upp till enskild förening att genom-
föra, med förbundets stöd på distans. Visst har det funnits lite saker att förhålla sig 
till från förbundets sida men ärligt talat så har föreningarna fått göra det bästa av 
situationen. Nu var det dags för förbundet att ”ta tillbaka” ägandet och ansvaret för 
de egna tävlingarna och göra det tillsammans med föreningarna istället för att låta 
föreningarna köra solo. En röd tråd behövdes och en höjd lägsta nivå. ”Detta är 
förbundstävlingar” och då ska spelarna kunna förvänta sig vissa saker.

Vi köpte in ett eventkit bestående av flaggor, tält, banderoller, högtalaranläggning, 
bord och stolar för att kunna ha på plats på varje tävling. Bara en sak som att vissa 
saker alltid finns på plats höjer upplevelsen och skapar en kontinuitet. En annan sak 
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var att samtliga caddiebooks som gick ut sammanställdes av förbundet och skicka-
des ut från förbundet. Alla hade samma design och liknande information, anpassat 
för varje tävling såklart.
En Tävlingsansvarig (TA) anställdes som fick i uppdrag att vara på plats på våra 
tävlingar, ta hand om arrangörer och spelare. Vara på plats på tävlingarna för att 
kunna avlasta arrangören samt kunna lösa eventuella problem. Men kanske den 
viktigaste anledningen till att vara på plats fysiskt. Träffa arrangörer och spelare på 
riktigt, samtala kring utmaningar och lösningar. Diskutera hur tävlingarna kan ut-
vecklas ännu mer. Ta emot direkt feedback kring eventen och möjlighet att anpassa 
ibland från dag till dag men också från tävling till tävling.

Det är absolut viktigt att vara på plats men vi får inte glömma den administrativa 
delen som en tävling innebär. Det har skrämt bort en del föreningar genom åren. 
Men det överlät vi till TA att genomföra så föreningarna kunde fokusera på annat. 
Hantera Tjing, PDGA, grupper, spelare, starttider, sammanställa information för 
caddiebooks samt skicka ut dessa, räkna på ekonomin och hjälpa till med PDGA 
rapporten efter avslutad tävling. Allt sånt som vi fått uppfattningen om att förening-
arna som arrangerat och tvekat till att arrangera tyckt varit tidskrävande och stres-
sande.

Totalt arrangerade förbundet tillsammans med lokala föreningar 13 tävlingar:

• 4 deltävlingar i Nationella Touren
• Individuella-SM
• Par-SM
• Lag-SM
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• Master-SM
• Junior-SM
• 4 Kval Lag-SM MPO

Vi har under året skickat ut enkäter till spelarna. De har fått sätta betyg mellan 1 till 
6 på Kommunikation, Bana och Helhet samt skriva fritext för att komplettera med 
mer information kring vad som fungerat bra och vad som skulle behöva förbättras. 
Nedan kommer en liten sammanställning från dessa enkäter. Dessvärre skickades 
ingen enkät ut efter Lag-SM eller Lag-SM kvalet men det kommer några rader om 
Lag-SM i slutet.

Nationella Touren Västervik Falun Hävla Hässleholm

Kommunikation 5,5 5,5 5,3 5,4

Bana 5,5 5,0 4,9 5,4

Helhet 5,4 5,0 5,2 5,5

Totalt 16,4 15,5 15,4 16,3

SM-tävlingar Master & Junior Par-SM Individuella-SM

Kommunikation 5,1 5,4 4,7

Bana 5,3 5,5 5,1

Helhet 5,2 5,3 4,6

Totalt 15,6 16,2 14,4

Siffror säger inte allt men det ger en indikation på vad som fungerat bra och vad 
som behöver utvecklas. Det är i fritexten många anledningar kommit fram till varför 
man satt ett högt eller lågt betyg på kategorin.
Exempel på vad som påverkat betygen:

·  Individuella-SM där många i MPO satte lägre betyg på helheten för att 
dom inte uppskattade hur vi gjort uppdelningen med att de som inte kla-
rade sig till finalrundan bara fick spela Ales vita sträckning en gång under 
tävlingen.
·   Par-SM där det blev totalstopp på hål 18 första dagen och vi säkert satte 
någon form av svenskt rekord i antal väntande grupper. Problemet åtgär-
dades till dag 2 men självklart påverkar det helhetsupplevelsen.
·   Kring banor har det kommit in bland annat kritik gällande OB linjer, tyd-
lighet för spelarna att ta sig runt banan och hur vissa hål varit utformade. 
Detta har skickats vidare till föreningarna.
·   Många har skrivit positivt om kommunikation och att det varit bättre un-
der året med de nya standardiserade caddiebooksen.

Om vi försöker hitta något att jämföra med från föregående år så gick det ut en en-
kät under hösten 2022 där samtliga spelare som varit med på någon av förbundets 
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tävlingar under året fick chansen att sätta betyg och skriva ner sina åsikter. Då var 
skalan mellan 1 till 10 och vi kan jämföra den med helhetsbetyget i år. 
 
2022: 7,7/10 = 0,77
2023: 5,2/6 = 0,86
Vi ser att det går åt rätt håll och tack vare alla som svarat på enkäterna och varit i 
kontakt med förbundet har vi en bra bild av vad som behövs för att bli ännu bättre 
kommande år.

Gällande Lag-SM. Vi har tagit del av kritiken som kommit in och ber om ursäkt för 
att det blev som det blev. Vi tillsammans med Umeå gjorde så gott vi kunde med 
förutsättningarna vi hade. Ursprungsplanen var att I20 skulle användas för FPO 
och Mariehemsängarna skulle användas för MPO. Luftigt och bra spelschema utan 
stress där alla lag skulle hinna spela sina matcher i lugn och ro. Men nära inpå 
tävlingen beslutade SM-veckan att vi inte längre fick nyttja I20. För nära inpå för att 
kunna få till en bra lösning, så det blev vad det blev. Alla lag på samma bana. Ett 
spelschema som inte var bra för någon och framförallt inga anpassningar för FPO. 
Vilket vi jobbat hårt hela året med att få till på samtliga tävlingar, där det behövs. 
Det som hände var något som vi inte kunnat förutse och vi tycker att Umeå med 
David Viklund i spetsen gjorde ett så bra event som möjligt.

Stort tack till alla som ställt upp under året! Alla föreningar, TDs, assisterande TDs, 
spotters och funktionärer. Tack vare er blev denna säsong så bra!

Tävlingslicens 

IdrottOnline har enligt plan slutat stödja licenshanteringen och vi har gått över till 
att sköta licenshanteringen via Tjing. 

Den största förändringen med detta byte är att spelarna numera själva ansvarar för 
att skaffa sin tävlingslicens. Föreningarna och deras administratörer behöver och 
kan inte längre ansöka om licenser utan ansvaret har flyttats över till den enskilde 
spelaren.
 
Systemet är fortfarande nytt och vi undersöker löpande vilka uppdateringar som 
kan behövas för framtiden.
 
I och med att IdrottOnline slutat hantera licenser har även möjligheten för förening-
ar att skaffa PDGA licens åt sina medlemmar via IdrottOnline tagits bort. Detta blir 
också spelarens egna ansvar att ombesörja.
 
Spelarförsäkringen via Folksam fortsätter att ingå i licensen 2024.
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Barn- & juniorverksamhet 

Barn- & Juniorverksamheten är fortfarande en utmaning för förbund och dess med-
lemsföreningar. Men vi ser fler och fler föreningar som lägger upp bilder i sociala 
medier från sina aktiviteter.  
 
Skolsamverkan ”Lek Discgolf” - Vi fortsatte att dela ut några startkit för skolor. Dessa 
kit är nu helt slut. Vi ser fortfarande ett stort intresse hos skolorna för discgolfen och 
detta är något som vi fortsatt titta på under 2023 även om det inte landat i något 
större konkret. 
 

Discgolf som en del av sin gymnasieutbildning - Tillsammans med Borås stad och 
föreningen Ymer Frisbee har det öppnats upp för att söka till en nationell idrottsut-
bildning med inriktning discgolf i Borås. Det innebär att elever som börjar gymna-
siet 2024 under senare delen av 2023 kunde ansöka om att studera i Borås och då 
få discgolf på sitt schema. 
Även på andra platser i landet har det börjat tittas på detta där Vetlanda är dom 
som kommit längst förutom då Borås.   
 
Vi godkände 2023 7 stycken föreningars ansökan om Idrottsmedel (6 ansökningar) 
 
Habo Frisbee 
Finspångs Discgolf
Klarälven
Östra Ryd 
LUFS (Se delen med Språk - Discgolfens grunder med Vett & Etikett på banan) 
360 & Ale Discgolfklubb 
 
Alla projekt byggde på att få in fler unga i föreningarna där många valde att satsa 
på att organisera träningsverksamhet. Pengarna man fick har tex använts till le-
dararvoden, hallhyra, inköp av redskap och discar.  
 
Behovet av en ordentlig kartläggning kring barn- & Ungdomsverksamheten i 
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discgolfsverige har ökat under 2023. Flera föreningar har hört av sig med frågor 
kring hur olika föreningar har lagt upp sitt arbete. Det är just nu också väldigt svårt 
för förbundet att få en klar bild över hur många föreningar som bedriver träning för 
barn och unga samt vilka behov av stöttning från förbundet som finns. 

 

65+ 

Arbetet med 65+ har även det fortsatt under 2023. Här har vi tex gett föreningar 
som önskat starta igång en verksamhet ekonomisk stöttning för detta. 
 
Föreningar som fick ja på sin ansökan om att vara med i pilotprojektet blev: 
Arvika Disc Golf Club
Katrineholms Discgolfklubb
Göteborgs Discgolfklubb
Alingsås Vårgårda Discgolf
Tyresö Discgolf
Mårdaklev  Discgolf
Spinndisc FK
Östra Ryds IF
Skellefteå Discgolf
Hörnefors Discgolf
Nybro Discgolfklubb 
 
Förbundet tog fram ett förslag på upplägg som sen föreningarna kunde kopiera 
rakt av eller anpassa efter sin verksamhet.  
 
Målsättningen med förbundets 65+ projekt är att bredda föreningarnas verksam-
het, få in fler ideella krafter och göra en insatts för det sociala för målgruppen. 
 
Sammanställning kring resultat av dessa pilotprojekt kommer göras i början av 
2024. 

 

Utbildning

Utbildning för våra föreningar var ett av de prioriterade områdena för 2023. 
Under året har vi bedrivit instruktörsutbildningar. Vi har också jobbat med att ta 
fram utbildning inom paradiscgolf och utbildning i tävlingsledning (TD). 
Dessa två utbildningar kommer börja bedrivas under 2024.

Instruktörsutbildningar Discgolf Steg-1 – 2023
Under 2023 så arrangerades 4 stycken instruktörsutbildningar Steg-1 runt om i 
Sverige av vår utbildare Emil Isaksson. Målet är att kunna sprida ut dem så bra som 
möjligt och under 2023 så hölls dem i Skellefteå, Vänersborg, Sölvesborg och Ox-
elösund. Det var mycket bra uppslutning på 2 av 4 utbildningar vilka var Skellefteå 
och Oxelösund där vi fyllde alla platser. Utbildningarna i Vänersborg och Sölves-
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borg var mycket uppskattade men fyllde endast ca hälften av platserna. 

Skellefteå 22-23 april
Utbildningen i Skellefteå med SDG som värd arrangerades inomhus i en stor frii-
drottshall pga. att det fortfarande är snö på marken i april månad. Det var 22 delta-
gare som deltog och slutförde utbildningen från 7 föreningar.
 

Vänersborg 27-28 maj
I strålande sol kunde utbildningen i Vänersborg genomföras på Restad Gårds 
Discgolfbana med Tvåstad Discgolfklubb som värd. Det var 10 deltagare som slut-
förde utbildningen från 5 olika föreningar.

Sölvesborg 2-3 september
Utbildningen i Sölvesborg var första gången vi besökte Blekinge. Här arrangerades 
utbildningen ihop med Pegasus Discgolfklubb. Här var det 7 deltagare som slutför-
de utbildningen från 2 föreningar.
 
Oxelösund 23-24 september
Tillsammans med NyOx Vipers arrangerades årets sista utbildning i Oxelösund. Här 
deltog och slutförde 20 deltagare utbildningen från 9 föreningar.
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Språk - Discgolfens grunder med Vett & Etikett på 
banan  

Vi har i samarbete med discgolfföreningen i Linköping, LUFS, tagit fram ”Discgol-
fens grunder med Vett & Etikett på banan” på flera olika språk, totalt 18 språk inklu-
sive svenska.
Tanken med projektet är att öka förståelsen för discgolfens verksamhet och på så 
sätt öka tillgängligheten och mångfalden på ett enkelt och kortfattat sätt.
Tex ett perfekt sätt att visa upp sporten och skapa sysselsättning i utsatta områden.

Föreningar som önskar är fria att publicera dokumenten på sin hemsida eller sätta 
upp som skyltar på sin bana.  

Översättningarna gjordes av översättningsfirma men ej av discgolfare. Därför kan 
vissa discgolf specifika termer vara ”felaktigt” översatta. Men innebörden är den-
samma och grundtanken och syftet med texten kommer blev rätt i sin helhet.
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https://www.svenskdiscgolf.se/var-verksamhet/discgolfens-grunder/
 
Detta är ett bra exempel hur förbund och föreningar kan samarbete kring projekt 
som sen fler föreningar kan dra nytta av.

Damsatsning 

Efter några år med satsningar på damdiscgolfen var det lite mindre arbete under 
2023 utåt sett.  Men bakom kulisserna har vi 2023 fokuserat på att applicera det 
som under 2022 kom fram i vår kartläggning kring träna och tävla på lika villkor på 
vår egna verksamhet. Ett exempel på det är anpassade layouter på de flesta av våra 
förbundstävlingar. 
Med att själva börja jobba efter det som kom fram i kartläggningen hoppas vi att 
fler tar frågan på allvar och att vi inom förbundet får en fördjupad kunskap som vi 
kan dela med oss av när det kommer till problem och svårigheter som uppstår.  
Vi har också under året sett att flera föreningar har använda sig av vårt arbete och 
haft det som stöd i utveckling av bana och verksamhet. 

Afrikansk svinpest 

I september utbröt en spridning av Afrikansk svinpest i skogarna kring Fagersta 
och Norbergs kommuner i Västman lands län. Förbundet följde utvecklingen då 
händelser som dessa kan påverka discgolfbanor som ligger i skogar och  utkanten 
av samhällen. En bana fick under en period stänga sin verksamhet men kunde rela-
tivt snabbt öppna igen. 
Den här gången behövde förbundet inte ta fram några större rekommendatio-
ner utan de som myndigheterna själva satte upp räckte.  Men vi gick ändå ut med 
grundläggande information då oron hos föreningarna i närliggande områden 
ökade. 
Arbetsprocessen som byggdes upp under pandemin gick bra att applicera även 
på denna händelsen.

Paradiscgolf 

Under 2023 har vi fortsatt att jobba vidare med discgolf som parasport. Verksam-
hetsutvecklaren Mattias Nilsson har deltagit på utbildning samt föreläsningar kring 
parasport tillsammans med Svenska Frisbeesportförbundets generalsekreterare 
Tomas Burvall.  
 
Vi har följt arbetet kring paradiscgolfbanan i Romele och även varit med och stöttat 
projektet ekonomiskt.   
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Utbildningsmaterial till föreningar har arbetats med under året och det mesta bör-
jar bli klart för att starta igång utbildningsverksamhet under 2024.  
 
Kartläggning/Utvärdering kring paradiscgolf och tävlingsverksamhet har skett och 
där har vi kommit fram till att vi inte riktigt är redo att dra igång en fullskalig täv-
lingsverksamhet ännu men vi bör under 2024 titta närmare på när vi ska arrangera 
ett första SM.

Partners & Sponsorer 

Arbetet med att hitta samarbetspartners och sponsorer till förbundet har fortsatt.  
Dokument för partners har tagits fram med olika sponsornivåer. 

Vi har under 2023 haft dialog med flera företag. Det är fortfarande svårt att få loss 
ekonomiskt stöttning men ett par öppningar har skett och vi är glada och stolta 
över att ett samarbete med Tifosi och Craft blev klart under 2023. 
Tifosi går in som silverpartner och Craft som bronspartner. 
Dessa två företag stöttar landslaget med kläder. Och Tifosi jobbar hårt med att an-
passa sina tjänster för våra medlemsföreningar där man tex erbjuder klubbshop för 
att minska hanteringen kring klubbkläder för föreningen. 
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Vi fortsatte vårt samarbete med appen Tjing (se även avsnittet kring tävlingslicens). 
 under 2023. När Idrottonline’s tjänst för föreningshemsidor försvann stod många 
mindre föreningar utan naturlig plattform. Här har vi tillsammans med Tjing tagit 
fram ett alternativ i samband med vår förändringarna kring licensen. Nu kan man 
skapa en mindre ”hemsida” hos Tjing för viktig medlemsinformation. 

Distriktsförbund

Svenska Frisbeesportförbundet har sett över arbetet med distrikten och det är även 
något som påverkar Svenska Discgolfförbundet. Vi som förbund har inte under 
2023 varit så delaktiga i arbetet men följt Svenska Frisbeesportförbundets arbete 
på distans. Att få till mer aktiva distrikt är något som vi ser som positivt och nåt som 
kan hjälpa oss att anpassa satsningar lite mer regionalt. 
Vi önskar med detta göra våra medlemmar uppmärksamma på att det jobbas med 
att få igång alla distrikt och gärna hitta representanter i era föreningar som kan tän-
ka sig sitta med i arbetsgrupper hos distrikten.
 
 

Internationella relationer

Under 2023 påbörjades arbetet med att se över våra Internationella relationer.  
Tävlingsansvarig tog kontakt med våra nordiska grannländer för att se över om det 
fanns en vilja att i framtiden synka våra mästerskap. Något som togs emot positivt. 
 
Förbundet har också för avsikt att gå med i EDGF för att öka vårt inflytande kring 
Europamästerskapen och ge Sverige möjligheten att ansöka om att vara arrangör i 
framtiden. 
 
Vi har under 2023 sett att arbetet med internationella samarbeten blir viktigare och 
viktigare och nåt styrelsen kommer få fortsätta jobba med kommande år.

Vision 2030

I verksamhetsplanen för 2023 stod det att styrelsen skulle se över förbundets Vison 
2030. Arbetet med detta har inte hunnits med utan är nåt som får skickas vidare till 
2024 år arbete.   
 

Några ord från verksamhetsutvecklaren 

2023 fortsatte arbetet som påbörjade 2022. Att jobba som verksamhetsutveckla-
re inom ett idrottsförbund under utveckling så som Svenska Discgolfförbundet är 
extremt roligt men också utmanande. 
 



23

Vi får fler och fler aktiva medlemsföreningar där alla har sina verkligheter och verk-
samheter som man vill få hjälp och stöttning kring. 
 
Mitt jobb som verksamhetsutvecklare går ut på att försöka hitta delar som så 
många föreningar som möjligt kan dra nytta av. Att få förbundet att fortsätta utveck-
las och att vår verksamhet bedrivs på ett hållbart sätt. Mycket i det arbetet har 2023 
handlat om att dokumentera och skapa rutiner så vi inte alltid uppfinner hjulet på 
nytt. 
 
Discgolf som idrott är nu helt klart något som många i Sverige känner till och har 
nån form av relation kring. Det byggs hela tiden nya banor och intresset från kom-
muner växer där jag i min roll som verksamhetsutvecklare fått äran att möta flera 
kommuner och höra deras tankar kring discgolfen. 
Men klart är också att vi har en bra bit kvar innan vi är en etablerad idrott. Oron 
hos beslutsfattare är mycket kring discgolfens påverkan på miljön och om vi är en 
”popup” idrott som kommer försvinna eller minska inom några år. 
Detta är något som jag och förbundet måste fortsätta att jobba med och ta på all-
var. Etablera discgolfen som idrott. Självklart tillsammans med föreningarna. 
 
Att söka medel från Riksidrottsförbundet för aktiviteter har varit relativt enkelt även 
om det under 2023 inte fanns riktigt så mycket att söka som vi hade hoppats på. 
Men vi ser att idrottssverige tittar mycket på discgolfen och är positivt inställda till 
det vi åstadkommer. Det som varit svårt i min roll är att kombinera den dagliga 
driften och underhåll av sociala medier, hemsida och mail med att hålla sig uppda-
terad kring projekt hos Riksidrottsförbundet samtidigt som projekt ska slutföras. 
Arbetsdagarna blir snabbt väldigt spretiga och mycket tid går åt till kommunikation 
på olika sätt. 
 
Men även om det då finns svårigheter och det ryms väldigt mycket inom begrep-
pet verksamhetsutvecklare så är det också tydligt att mycket mer kan ske när denna 
rollen finns att ha. Vi som förbund vågar ta oss an fler projekt och även våra fören-
ingar vågar mer när det finns hjälp att få hos förbundet.
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EKONOMISKA 
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2023
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Sida 1  (1)
Utskriven: 2024-02-14 12:57:00

SVENSKA DISCGOLFFÖRBUNDET 802506-2467
Vald period: Hela räkenskapsåret
Räkenskapsår: 2023-01-01 - 2023-12-31
Senaste ver.nr: A454, M10

Balansrapport

Ingående balans Perioden Utgående saldoIngående saldo

TILLGÅNGAR
Omsättningstillgångar

Kortfristiga fordringar
-1 449,00 -1 449,00 0,00 -1 449,001680 Andra kortfristiga fordringar

0,00 0,00 16 867,00 16 867,001700 Förutbetalda kostnader
S:a Kortfristiga fordringar -1 449,00 -1 449,00 16 867,00 15 418,00

Kassa och bank
2 260 953,96 2 260 953,96 542 753,43 2 803 707,391930 Föreningskonto

S:a Kassa och bank 2 260 953,96 2 260 953,96 542 753,43 2 803 707,39

S:a Omsättningstillgångar 2 819 125,39559 620,432 259 504,962 259 504,96

S:a TILLGÅNGAR 2 819 125,39559 620,432 259 504,962 259 504,96

EGET KAPITAL, AVSÄTTNINGAR OCH SKULDER
Eget kapital

Ändamålsbestämda medel
-2 259 504,33 -2 259 504,33 0,00 -2 259 504,332098 Vinst/förlust föregående år

0,00 0,00 -517 007,82 -517 007,822099 Årets resultat
S:a Ändamålsbestämda medel -2 259 504,33 -2 259 504,33 -517 007,82 -2 776 512,15

S:a Eget kapital -2 776 512,15-517 007,82-2 259 504,33-2 259 504,33

Skulder
Kortfristiga skulder

-0,19 -0,19 0,19 0,002420 Prispengar EM2005
-0,44 -0,44 0,44 0,002881 Prispengar EM2005
0,00 0,00 -42 613,24 -42 613,242990 Övriga upplupna kostnader och förutbe

S:a Kortfristiga skulder -0,63 -0,63 -42 612,61 -42 613,24

S:a Skulder -42 613,24-42 612,61-0,63-0,63

S:a EGET KAPITAL, AVSÄTTNINGAR OCH
SKULDER

-2 819 125,39-559 620,43-2 259 504,96-2 259 504,96

Beräknat resultat: 0,00 0,00 0,00 0,00
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Sida 1  (2)
Utskriven: 2024-02-14 12:57:06

SVENSKA DISCGOLFFÖRBUNDET 802506-2467
Vald period: Hela räkenskapsåret
Räkenskapsår: 2023-01-01 - 2023-12-31
Senaste ver.nr: A454, M10

Resultatrapport

Perioden

Rörelsens intäkter och lagerförändring

Nettoomsättning
291 190,173013 Ind. SM
30 000,003014 Anmälningsavgift Lag-SM
50 709,303015 Par SM
67 437,503016 NT
7 938,683017 Landslag
5 182,003018 Utvecklingsläger

44 100,003610 Medlemsavgift
0,633740 Öresutjämning

S:a Nettoomsättning 496 558,28

Aktiverat arbete för egen räkning
857 094,003820 Organisationsstöd (via SFF)
315 288,503821 Verksamhetsstöd B&U (via SFF)
123 943,503822 Verksamhetsstöd Vuxen (via SFF)
327 600,003825 Återstartsstöd
160 000,003826 Pilot +65
237 000,003890 SDGF licens
31 400,003891 SDGF licens dam
13 400,003892 SDGF licens junior open
1 400,003893 SDGF licens junior dam

48 800,003898 PDGA sanktion
28 025,003899 PDGA spelare

S:a Aktiverat arbete för egen räkning 2 143 951,00

Övriga rörelseintäkter
210 789,033990 Övr ersättningar och intäkter

S:a Övriga rörelseintäkter 210 789,03

S:a Rörelsens intäkter och lagerförändring 2 851 298,31

Rörelsens kostnader

Råvaror och förnödenheter
-41 205,004009 Tjing
-60 225,004010 Inköp materiel och varor

-153 920,224011 Tävlingsutveckling
-333 391,004013 Ind. SM
-42 500,004014 Lag SM
-50 530,004015 Par SM
-96 693,004016 Nationella Touren

-119 691,384018 Utvecklingsläger
-27 899,004022 Priser - Medaljer
-73 997,004823 Para

-100 000,004824 Skolsamverkan
-60 000,004826 Pilotprojekt 65+

-100 840,004830 Utbildning
-23 158,814890 Försäkring licenser

-275 354,144898 Landslag
-86 191,454899 PDGA

S:a Råvaror och förnödenheter -1 645 596,00
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Sida 2  (2)
Utskriven: 2024-02-14 12:57:06

SVENSKA DISCGOLFFÖRBUNDET 802506-2467
Vald period: Hela räkenskapsåret
Räkenskapsår: 2023-01-01 - 2023-12-31
Senaste ver.nr: A454, M10

Resultatrapport

Perioden

1 205 702,31Bruttoresultat
Övriga externa kostnader

-834,745800 Resekostnader
-12 900,006110 Kontorsmateriel

-952,006250 Porto
-418,006411 SDGF förbundskostnader

-45 083,006420 Revisionsarvoden
-12 181,256540 IT-tjänster

-148 750,006550 Konsultarvoden
-13 028,006570 Bankkostnader

S:a Övriga externa kostnader -234 146,99

Personalkostnader
-451 038,007010 Löner till kollektivanställda

-3 509,507600 Övriga personalkostnader
S:a Personalkostnader -454 547,50

S:a Rörelsens kostnader -2 334 290,49

517 007,82Rörelseresultat före avskrivningar
517 007,82Rörelseresultat efter avskrivningar
517 007,82Resultat före finansiella intäkter och kostnader
517 007,82Resultat efter finansiella intäkter och kostnader
517 007,82Resultat före bokslutsdispositioner och skatt
517 007,82Resultat före skatt

Årets resultat

-517 007,828999 Årets resultat
S:a Årets resultat -517 007,82

Beräknat resultat: 0,00
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REVISORERNAS 
BERÄTTELSER
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Revision verksamhetsrevisor SDGF

Jag har i min roll som verksamhetsrevisor granskat styrelsens arbete under året 2023. I mitt
arbete som revisor har jag haft tillgång till styrelsens interna kommunikationskanaler och
därför fått en bra inblick i hur styrelsen arbetar och fattar sina beslut.

Generellt sett så har styrelsen arbetat i linje med förbundets stadgar. De mesta arbetet
sköts digitalt och via informella arbetsmöten samt diskussioner. De brister jag funnit och
framfört till styrelsen berör framförallt avsaknad av regelbundna styrelsemöten samt bristen
på möjlighet för förbundets medlemmar att enkelt få tillgång till protokoll från möten.

Styrelsen har efter framförd kritik tagit fram en åtgärdsplan för att säkerställa regelbundna
styrelsemöten samt förenklad åtkomst till protokoll.

Jag rekommenderar därför mötet att ge styrelsen ansvarsfrihet för året 2023. Min
rekommendation är baserad på av styrelsen presenterat förbättringsplan samt
faktumet att förbundets stadgar inte specificerar hur ofta styrelsen bör sammanträda samt
hur protokollen ska delges.

Per Henriksson
Verksamhetsrevisor SDGF
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1 (2)

REVISIONSBERÄTTELSE

Till föreningsstämman i Svenska Discgolfförbundet
Org.nr. 802506-2467

Rapport om årsredovisningen

Uttalanden
Jag har utfört en revision av årsredovisningen för Svenska
Discgolfförbundet för år 2023.

Enligt min uppfattning har årsredovisningen upprättats i
enlighet med årsredovisningslagen och ger en i alla
väsentliga avseenden rättvisande bild av föreningens
finansiella ställning per den 31 december 2023 och av dess
finansiella resultat för året enligt årsredovisningslagen.
Förvaltningsberättelsen är förenlig med årsredovisningens
övriga delar.

Jag tillstyrker därför att föreningsstämman fastställer
resultaträkningen och balansräkningen.

Grund för uttalanden
Jag har utfört revisionen enligt International Standards on
Auditing (ISA) och god revisionssed i Sverige. Mitt ansvar
enligt dessa standarder beskrivs närmare i avsnittet
"Revisorns ansvar". Jag är oberoende i förhållande till
föreningen enligt god revisorssed i Sverige och har i övrigt
fullgjort mitt yrkesetiska ansvar enligt dessa krav.

Jag anser att de revisionsbevis jag har inhämtat är
tillräckliga och ändamålsenliga som grund för mina
uttalanden.

Styrelsens ansvar
Det är styrelsen som har ansvaret för att årsredovisningen
upprättas och att den ger en rättvisande bild enligt
årsredovisningslagen. Styrelsen ansvarar även för den
interna kontroll som den bedömer är nödvändig för att
upprätta en årsredovisning som inte innehåller några
väsentliga felaktigheter, vare sig dessa beror på
oegentligheter eller misstag.

Vid upprättandet av årsredovisningen ansvarar styrelsen för
bedömningen av föreningens förmåga att fortsätta
verksamheten. Den upplyser, när så är tillämpligt, om
förhållanden som kan påverka förmågan att fortsätta
verksamheten och att använda antagandet om fortsatt drift.
Antagandet om fortsatt drift tillämpas dock inte om beslut
har fattats om att avveckla verksamheten.

Revisorns ansvar
Mina mål är att uppnå en rimlig grad av säkerhet om
huruvida årsredovisningen som helhet inte innehåller några
väsentliga felaktigheter, vare sig dessa beror på
oegentligheter eller misstag, och att lämna en
revisionsberättelse som innehåller mina uttalanden. Rimlig
säkerhet är en hög grad av säkerhet, men är ingen garanti
för att en revision som utförs enligt ISA och god revisionssed
i Sverige alltid kommer att upptäcka en väsentlig
felaktighet om en sådan finns. Felaktigheter kan uppstå på
grund av oegentligheter eller misstag och anses vara
väsentliga om de enskilt eller tillsammans rimligen kan
förväntas påverka de ekonomiska beslut som användare
fattar med grund i årsredovisningen.

Som del av en revision enligt ISA använder jag professionellt
omdöme och har en professionellt skeptisk inställning under
hela revisionen. Dessutom:

•  identifierar och bedömer jag riskerna för väsentliga
felaktigheter i årsredovisningen, vare sig dessa beror på
oegentligheter eller misstag, utformar och utför
granskningsåtgärder bland annat utifrån dessa risker och
inhämtar revisionsbevis som är tillräckliga och
ändamålsenliga för att utgöra en grund för mina uttalanden.
Risken för att inte upptäcka en väsentlig felaktighet till
följd av oegentligheter är högre än för en väsentlig
felaktighet som beror på misstag, eftersom oegentligheter
kan innefatta agerande i maskopi, förfalskning, avsiktliga
utelämnanden, felaktig information eller åsidosättande av
intern kontroll.

•  skaffar jag mig en förståelse av den del av föreningens
interna kontroll som har betydelse för min revision för att
utforma granskningsåtgärder som är lämpliga med hänsyn
till omständigheterna, men inte för att uttala mig om
effektiviteten i den interna kontrollen.

•  utvärderar jag lämpligheten i de redovisningsprinciper
som används och rimligheten i styrelsens uppskattningar i
redovisningen och tillhörande upplysningar.

•  drar jag en slutsats om lämpligheten i att styrelsen
använder antagandet om fortsatt drift vid upprättandet av
årsredovisningen. Jag drar också en slutsats, med grund i de
inhämtade revisionsbevisen, om huruvida det finns någon
väsentlig osäkerhetsfaktor som avser sådana händelser eller
förhållanden som kan leda till betydande tvivel om
föreningens förmåga att fortsätta verksamheten. Om jag
drar slutsatsen att det finns en väsentlig osäkerhetsfaktor,
måste jag i revisionsberättelsen fästa uppmärksamheten på
upplysningarna i årsredovisningen om den väsentliga
osäkerhetsfaktorn eller, om sådana upplysningar är
otillräckliga, modifiera uttalandet om årsredovisningen.
Mina slutsatser baseras på de revisionsbevis som inhämtas
fram till datumet för revisionsberättelsen. Dock kan
framtida händelser eller förhållanden göra att en förening
inte längre kan fortsätta verksamheten.

•  utvärderar jag den övergripande presentationen,
strukturen och innehållet i årsredovisningen, däribland
upplysningarna, och om årsredovisningen återger de
underliggande transaktionerna och händelserna på ett sätt
som ger en rättvisande bild.

Jag måste informera styrelsen om bland annat revisionens
planerade omfattning och inriktning samt tidpunkten för
den. Jag måste också informera om betydelsefulla
iakttagelser under revisionen, däribland de eventuella
betydande brister i den interna kontrollen som jag
identifierat.
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2 (2)

Rapport om andra krav enligt lagar och andra
författningar

Uttalande
Utöver min revision av årsredovisningen har jag även utfört
en revision av styrelsens förvaltning för Svenska
Discgolfförbundet för år 2023.

Jag tillstyrker att föreningsstämman beviljar styrelsens
ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret.

Grund för uttalande
Jag har utfört revisionen enligt god revisionssed i Sverige.
Mitt ansvar enligt denna beskrivs närmare i avsnittet
"Revisorns ansvar". Jag är oberoende i förhållande till
föreningen enligt god revisorssed i Sverige och har i övrigt
fullgjort mitt yrkesetiska ansvar enligt dessa krav.

Jag anser att de revisionsbevis jag har inhämtat är
tillräckliga och ändamålsenliga som grund för mitt
uttalande.

Styrelsens ansvar
Det är styrelsen som ansvarar för förvaltningen.

Revisorns ansvar
Mitt mål beträffande revisionen av förvaltningen, och
därmed mitt uttalande om ansvarsfrihet, är att inhämta
revisionsbevis för att med en rimlig grad av säkerhet kunna
bedöma om någon styrelseledamot i något väsentligt
avseende företagit någon åtgärd eller gjort sig skyldig till
någon försummelse som kan föranleda ersättningsskyldighet
mot föreningen.

Rimlig säkerhet är en hög grad av säkerhet, men ingen
garanti för att en revision som utförs enligt god revisionssed
i Sverige alltid kommer att upptäcka åtgärder eller
försummelser som kan föranleda ersättningsskyldighet mot
föreningen.

Som en del av en revision enligt god revisionssed i Sverige
använder jag professionellt omdöme och har en
professionellt skeptisk inställning under hela revisionen.
Granskningen av förvaltningen grundar sig främst på
revisionen av räkenskaperna. Vilka tillkommande
granskningsåtgärder som utförs baseras på min
professionella bedömning med utgångspunkt i risk och
väsentlighet. Det innebär att jag fokuserar granskningen på
sådana åtgärder, områden och förhållanden som är
väsentliga för verksamheten och där avsteg och
överträdelser skulle ha särskild betydelse för föreningens
situation. Jag går igenom och prövar fattade beslut,
beslutsunderlag, vidtagna åtgärder och andra förhållanden
som är relevanta för mitt uttalande om ansvarsfrihet.

Stockholm den dag som framgår av min elektroniska
signering

Thomas Jerndal

Auktoriserad revisor
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Förslag
Styrelsen föreslår att medlemsavgiften höjs för 

föreningar till 500:- /år
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Motioner 

Inga inkomna motioner

 

Propositioner

Inträde i EDGF
Styrelsen blev under året kontaktade av European Disc Golf Federation (EDGF). 
EDGF är den organisationen som är ansvarig för att arrangera EM (EDGC), juni-
or-EM (EJDGC) och master-EM (EMDGC). Från att välja ut arenor till hur många 
representanter som får vara med från respektive land. Förbundet har tidigare år 
valt att inte ingå i denna organisation av olika anledningar men nu har förutsätt-
ningarna ändrats. Vi vill säkerställa att vi fortsatt får skicka spelare till EM samt kunna 
ansöka om att få arrangera EM i Sverige. Båda dessa kräver ett medlemskap.

Så vi förde dialog med EDGF om att få bli medlemmar. De röstade preliminärt in 
oss på årsmötet 12/12-23 och för att vi officiellt ska kunna gå med behöver även 
årsmötet rösta ja för att komma med.

För att vara medlem måste man vara med på deras möten samt betala en med-
lemsavgift om 200euro.

Styrelsen ser gärna att vi går med för att kunna söka för att arrangera EDGC 2027. 
 
Styrelsen yrkar därför att Svenska Discgolfförbundet går med i European Disc Golf 
Federation (EDGF)
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Arbetsgrupper och idégrupper

Våra tidigare arbetsgrupper (Tävlingsgruppen och Landslagsgruppen) kommer 
att arbeta på som tidigare. Dock har det skett lite förändringar i Tävlingsgruppen 
då Tävlingsansvarig numera är den som driver projekt och genomförande medan 
gruppen i sig agerar stöd och fattar beslut kring tävlingar. 

Grupperna vi har fungerar bra och vi kommer under året undersöka om det finns 
intresse hos discgolfsverige att vara en del av fler grupper som kan komma med 
idéer och projekt inom specifika områden som exempelvis ungdomsverksamhet 
eller föreningsliv. 

Tanken är att dessa grupper ska vara just idégrupper och själva genomförandet av 
idéerna och projekten som jobbas fram i dessa grupper ska godkännas av styrel-
sen för att sedan genomföras av våra anställda.

Anställda

Vi fortsätter utvecklas som arbetsgivare och har som mål att 2024 öka befintliga 
projektanställningar från 50% till 75%. Detta för att vi under året märkt genom di-
alog med våra anställda att tiden inte räckt till. De vill båda göra mer och vi ser en 
vinning i att dom får den möjligheten. De anställda kommer ha samma fokusområ-
den som tidigare men mer tid och möjligheter att utveckla förbundet.

-Verksamhetsutvecklare med fokus på att driva projekt och hitta inkomster via olika 
insatser.

-Tävlings och utbildningsansvarig med fokus på förbundets tävlingsverksamhet 
samt våra utbildningar.

Det väcktes en del frågor kring anställningarna under årsmötet 2022. Om tanken 
var att det skulle vara tillsvidareanställningar på en gång eller annan form av an-
ställning samt om tjänsterna skulle läggas ut så att vem som helst skulle kunna 
söka? Efter det mötet beslutade styrelsen att det skulle vara projektanställningar nu 
till en början men att målet i framtiden är tillsvidaretjänster men det steget tar vi när 
det är dags att öka upp till 100%. Då kommer dessutom tjänsterna att läggas ut för 
alla att söka.

VERKSAMHETSPLAN



46

Tävling

Förbundets egen tävlingsverksamhet - Vi fortsätter med arbetet att se över vår 
egen verksamhet och titta på framtiden, hur ska våra tävlingar drivas och mot vilken 
målgrupp? Årets samarbete med Heatland Discgolf är ett steg i den riktningen 
där vi väljer att låta Nationella Touren (SDGNT) ta ett “steg tillbaka” till förmån för 
Swedish Disc Golf Pro Tour (SDGPT). Där SDGNT blir huvudtour för Master och Ju-
niorklasserna medan SDGPT lägger fokus på Open. Detta för att vi ska kunna bidra 
till ett bättre tävlingsklimat för de tävlande och ge spelare en plats att utvecklas när 
de går från lokala tourer mot pro-touren.

Vi fortsätter utvecklingen av våra tävlingar. Tävlingsansvarig får fortsatt förtroende 
och kommer under året vara närvarande på samtliga tävlingar utom kvalet till Lag-
SM där han kommer stötta arrangörerna på distans.

Mer inköp av material för tävlingsverksamheten kommer att göras även i år för att 
skapa tydligare och mer attraktiva arrangemang. Då under förra året investerade 
i ett eventkit med släpkärra, tält, nya flaggor med mera kommer vi fortsätta utöka 
detta kit i år med bland annat fler flaggor, skyltar och annat som höjer upplevelsen 
för spelare och besökare.

Utbildning

Vi kommer se över vilka utbildningar som förbundet kommer att erbjuda under 
2024. Vår målsättning är att kunna tillhandahålla instruktörsutbildningar Steg 1 och 
2, Parasport/Paradiscgolf utbildning samt TD utbildning.

Vi kommer utvärdera och utveckla befintliga utbildningar under årets gång samt se 
över vilka utbildningar som behöver tas fram för framtiden.

Parasport / Paradiscgolf
 
Vi kommer fortsätta vår satsning mot paradiscgolf även under 2024.
Under första halvan av 2024 kommer utbildning erbjudas alla medlemsföreningar. 
Målsättningen med utbildningen kommer handla om att skapa en trygghet för för-
eningar som vill starta verksamhet samt information kring vårt regelverk anpassat 
för målgruppen. 
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Partners & Sponsorer
 
För att vi ska kunna få en hållbar ekonomi över tid och kunna utveckla vår verksam-
het i den riktningen vi önskar krävs att arbetet riktat mot sponsorer fortsätter. Vår 
förhoppning är att vi nu med Tifosi och Craft i ryggen ska lyckas få fler att förstå 
fördelarna med att synas i samband med discgolfen.  
Vi ska aktivt söka efter personer som vill hjälpa till i detta arbetet. 

 
 

Riksidrottsförbundet (RF)

Vi ska under 2024 fortsätta vara aktiva och närvara på så mycket träffar vi kan som
RF erbjuder. Viktigt för förbundet är att fortsätta ha en hållbar ekonomi. En stor del i 
det är att vara aktiv och ta del av projekt som erbjuds från RF.

Distriktsförbund

Vi ska följa Svenska Frisbeesportförbundets arbete kring distrikten och finnas som 
stöd i det fall man önskar. Vår målsättning är att alla distrikt som tillhör SFF ska ha 
en aktiv discgolverksamhet. 
Förbundet ska under 2024 se över hur kommunikationen mellan förbund och di-
strikt ska kunna förbättras. 

VISION 2030
 
För några år sedan tog dåvarande styrelse fram en vision kring var förbundet och
Svensk Discgolf skulle vara 2030. Den visionen var målsättningen att styrelsen 
under 2023 skulle utvärderat och eventuellt uppdaterat. Ett arbete som inte hunnits 
med och som därför ligger kvar in i 2024. 
Frågeställningar för styrelsen är t ex; Ligger vi i fas med Vision 2030? Stämmer 
visionen fortfarande? Bör någon del läggas till eller tas bort? 

Sociala medier och kommunikation 

Arbetet med kommunikation och sociala medier fortsätter under 2024. Kommu-
nikation är något våra medlemmar ofta lyfter som något viktigt och därför ska vi 
vara aktiva och dela med oss om vad som händer inom förbundet samt utvärdera 
löpande hur informationen tas emot. 
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Vi bör också uppdatera våra föreningsregister och skapa maillistor eller andra 
lämpliga grupper för kommunikation direkt till föreningarna. 
 
Hemsidan ska fortsättas att uppdateras och fyllas med viktig och nyttig information. 

Juniorer & Barn

Hur ser det ut med juniorverksamhet och projekt riktade mot barn i våra förening-
ar? Vad kan och bör förbundet göra för att stötta i detta arbete? Det är frågor vi 
hoppas få svar på i vår planerade kartläggning under 2024.  
Under året hoppas vi kunna hitta flera olika vägar att nå målgruppen och den ska 
också få mer utrymme och fokus än tidigare. 

Vi kommer under året genomföra en informationskampanj riktad mot föreningarna 
gällande kravet på begränsat registerutdrag som infördes 2020. I kravet framgår 
att föreningar ska begära begränsat registerutdrag för dem som har direkt och 
regelbunden kontakt med barn. Information kring detta och hur föreningarna som 
bedriver eller är på gång att starta upp ungdomsverksamhet ska gå tillväga kom-
mer under året sammanställas och skickas ut. 
 
Under junior-SM planerar vi att göra något extra för våra juniorer. Exakt hur detta 
kommer se ut är något vi kommer jobba med under våren. Målsättningen är att 
”förlänga” och förbättra upplevelsen under SM-helgen. 
 

Landslag & Elit
 
2024 är inte ett EM-år och därför kommer fokus ligga på personlig och idrottslig-
utveckling för våra landslagsspelare. Truppen som är uttagen för 2024 skall vara 
grunden och stommen i den trupp som skall skickas till EM 2025. Där kommer 
målet vara att ta fler medaljer än vad som togs 2023

Landslagsledningen kommer ta fram dokument specifikt för olika ämnen som spe-
larna kommer kunna ta del av. 
Vi kommer även se över hur vi kan skapa träffar och läger för landslagsspelarna 
som inte tillhör det vi kallar utvecklingslandslaget.  
 
Målsättningen är att vårt samarbete med Finland fortsätter även över 2024 med 
läger i Sverige under hösten.
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65+
 
Arbetet mot målgruppen 65+ kommer fortsätta. Inriktningen kommer ändras något 
och vi kommer mer agera support och bollplank till föreningarna där själva projek-
ten nu ska drivas. Hur det går kommer utvärderas vid ett par gånger under året och 
målsättningen är fler föreningar med aktiv verksamhet när vi summerar 2024. 

Bygga & Underhålla en bana

Vi har fått ekonomiska medel från RF för att ta fram informationsdokument kring 
banbygge och banunderhåll, främst riktat mot kommuner och markägare. 
Tanken är att vi här ska lista de problem som kan uppstå och komma med förslag 
på lösningar. Exempelvis hur man skyddar känslig växtlighet, hur man bygger en 
säker bana osv. 
 
Målet är att detta arbete även ska ge underlag för andra delar på ämnet och att vi i 
och med det också kan uppdatera hemsidan med bra information och länkar kring 
banbygge för föreningar och andra som planerar att bygga en bana eller underhål-
la, bygga ut en befintlig. 
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BUDGET
INTÄKTER

Organisationsstöd SFF 850 000

Verksamhetsstöd B&U SFF 315 000

Verksamhetsstöd Vuxen SFF 124 000

Sponsor 30 000

Licenser 296 000

Parasport 45 000

Övrigt 300 000

Medlemsavgift 45 000

Individuella-SM 167 440

Lag-SM 35 500

2 207 940

KOSTNADER

Tjing 75 000

Licenshantering 55 400

Tävlingsutveckling 440 000
Pokaler/Medaljer 14850

PDGA sanktionering 7700

Anläggningsavgift 6000

Tävlingstillbehör 180 000

Aktivitet JuniorSM 50 000

Media tävlingar 50 000

Tävlingsomkostnader 130 000

Individuella SM 220 000
Administrativa kostnader 10 712

Livestream 50 000

Anläggningsavgift 30 000

Prispengar 126 727

Lag SM 65 500
Kvalet 10 000

Anläggningsavgift 30 000

Prispengar 24 450

Försäkring 30 000

Verksamhetsutveckling 75 000

Utbildning 100 000

Landslag 300 000

Medlemskap EDGF 2500

Representation kläder 25000

Parasport 45000

Ospecifierade Projekt 50 000

ÖVRIGA KOSTNADER

Resekostnader 1000

Porto 1000

SDGF Förbundskostnader 500

Revisionsarvoden 45 000

IT-Tjänster 15 000

Konsultarvoden 30 000

Bankkostnader 14 000

Kontorsmateriel 13 000

LÖNER

Anställda 820000

2 422 900

BERÄKNAT RESULTAT

−214 960
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ÖVRIGA KOSTNADER

Resekostnader 1000

Porto 1000

SDGF Förbundskostnader 500

Revisionsarvoden 45 000

IT-Tjänster 15 000

Konsultarvoden 30 000

Bankkostnader 14 000

Kontorsmateriel 13 000

LÖNER

Anställda 820000

2 422 900

BERÄKNAT RESULTAT

−214 960

Styrelsens kommentarer till budgeten

Som ni ser har vi lagt en budget med minusresultat. Vi har ett starkt eget kapital 
och bedömer därför att detta inte kommer att leda till några ekonomiska problem 
för förbundet. Vi har dessutom goda förhoppningar på att få in fler projekt och 
medel än vi budgeterat för bland annat tack vare att verksamhetsutvecklaren går 
upp till 75% och har då bättre förutsättningar att jaga fler projekt än föregående år.

Vi har i år valt att lägga en mer specifik budget med fler tydliga poster. Detta för att 
vi vill på ett bättre sätt tydliggöra var pengarna går. Nedan kommer en liten förkla-
ring till ett par av punkterna under kategorin “Kostnader”.

Tjing - 40 000 kr av dessa är det årliga stödet vi ger till Tjing för att de ska fortsätta 
utveckla saker som är mer riktade mot förbundet och dess verksamheter som ex-
empelvis Par-modulen som togs fram för ett par år sedan. För året gäller det bland 
annat utveckling för att kunna genomföra Lag-SM via Tjing. 30 000 kr av dessa är 
för uppdateringar och utveckling som dök upp i slutet på förra året där bland annat 
PDGA gick ut med ändringar gällande scorekort samt förändringen där IdrottOnli-
ne började kräva sista 4 siffrorna i personnumret för att kunna lägga in medlemmar. 
Och de sista 5 000 kr är för att vidareutveckla Clubsdelen och ge föreningarna en 
uppdatering med möjlighet att ställa in sitt eget kalenderår.

Licenshantering - Detta är vad det kostar oss att administrera licenserna nu när 
möjligheten inte finns hos IdrottOnline längre. Siffran är liksom intäkterna för Licen-
serna beräknade på 1000 licensierade spelare under året. Blir det fler eller färre 
påverkas siffrorna därefter.

Tävlingsutveckling - Vi har budgeterat för att förbundet ska finansiera saker som 
PDGA sanktioner, pokaler och medaljer för samtliga av förbundets tävlingar. Nytt 
för i år är att vi specificerat tävlingstillbehör som är medel arrangörer kan söka för 
att göra eventen bättre för spelarna. Dessa pengar är tänkt att gå till bland annat 
tält, bänkar, funktionärsluncher och bajamajor. I år planerar vi att hitta på något 
juniorevent inför Junior-SM. Media tävlingar är en post som är till för om vi hittar 
någon eller några som vill filma enstaka eller flera tävlingar under året. Och sist 
men inte minst är Tävlingsomkostnader där framtagning av mer tävlingsmaterial 
finns med samt omkostnaderna för tävlingsansvarig för att kunna vara på plats på 
tävlingarna.

Två tävlingar (Individuella-SM och Lag-SM) står med i budgeten, det är tävlingar 
där anmälningsavgifterna går in till förbundet innan de betalas ut i form av bland 
annat prispengar. Resterande tävlingar räknar vi med att de kommer att gå via 
föreningarnas konton och eventuella extrautgifter som berör dessa i form av exem-
pelvis sanktionering, pokaler eller tävlingstillbehör finns med under punkten “Täv-
lingsutveckling”.

Anställda - Detta är inte löner rakt av utan i denna punkt ingår även pensioner och 
försäkringar.
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Valberedningen har under 2023 bestått av Tomas Carlqvist och Maria 
Volmari med stöd av verksamhetsutvecklaren Mattias Nilsson

Personer med tid kvar på sin mandatperiod:

Fredrik Wihlborg (1 år)
Linda Emanuelsson (1 år)
John Hall Määttä (1 år)

Valberedningensförslag

a) Två ledamöter på 2 år
Förslag 1: Johan Wiberg
Förslag 2: Thérése Thulin

b) Tre personer till valberedning på 1 år
Förslag: Tomas Carlqvist och Maria Volmari
Skulle årsmötet inte hitta en tredje så föreslår styrelsen att man låter 
verksamhetsutvecklaren hjälpa valberedningen.

c) Revisor på 1 år
Förslag: Mirza Basic, BDO

d) Verksamhetsrevisor på 1 år
Förslag: Per Henriksson
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